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OR.0057.2.2022 

 
 

SPRAWOZDANIE BURMISTRZA MIASTA SKÓRCZ  

Z DZIAŁALNOŚCI W OKRESIE MIĘDZYSESYJNYM  

tj. 16.12.2021 r. - 09.03.2022 r. 

 
 

 W okresie sprawozdawczym zajmowałem się następującymi sprawami: 

- 16 grudnia 2021 r. wziąłem udział w spotkaniu roboczym oraz Zgromadzeniu Związku Gmin 

Wierzyca, 

- tego samego dnia wziąłem udział w posiedzeniu komisji stałych Rady Miejskiej w Skórczu, 

- 20 grudnia 2021 r. w biurze notarialnym podpisałem akty notarialne dotyczące sprzedaży 

nieruchomości lokalowych, 

- 21 grudnia 2021 r. spotkałem się z właścicielami nieruchomości położonej przy ul. Wysokiej, 

w celu uzgodnienia szczegółów związanych z zakupem gruntu przez Gminę Miejską Skórcz, 

w związku z planowaną budową jezdni, 

- 27 grudnia 2021 r. w Urzędzie Gminy w Skórczu odbyło się spotkanie z Posłem na Sejm RP 

Kazimierzem Smolińskim w kwestii dotyczącej budowy obwodnicy Skórcza, 

- 28 grudnia 2021 r. wziąłem udział w XXXIII sesji Rady Miejskiej w Skórczu, 

- 29 grudnia 2021 r. wziąłem udział w spotkaniu z Wicemarszałkiem Województwa 

Pomorskiego Leszkiem Boną dotyczącym kwestii budowy obwodnicy, 

- 4 stycznia br. odbyłem kolejne spotkanie z właścicielką nieruchomości położonej przy  

ul. Wysokiej, w celu uzgodnienia szczegółów związanych z zakupem gruntu przez Gminę 

Miejską Skórcz, w związku z planowaną budową jezdni, 

- 5 stycznia br. gościłem w Urzędzie Miejskim w Skórczu Posła na Sejm RP Kacpra 

Płażyńskiego, 

- 10 stycznia br. wziąłem udział w Starostwie Powiatowym w Starogardzie Gd. w kolejnym 

spotkaniu dotyczącym budowy obwodnicy Skórcza, 

- 14 stycznia br. w Urzędzie Miejskim w Skórczu odbyło się spotkanie z przedstawicielami 

Klubu Piłkarskiego Pomorzanka Skórcz, 

- tego samego dnia wziąłem udział w spotkaniu Naczelnika OSP Skórcz oraz naszego lokalnego 

artysty rzeźbiarza w związku z pozyskanym grantem na wykonanie figury św. Floriana, 

- 20 stycznia br. w Urzędzie Miejskim w Skórczu odbyło się spotkanie z kierownikiem ZGM 

oraz inspektorem ds. sanitarnych, w związku z planowaną przebudową ul. Kociewskiej, 
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- tego samego dnia wziąłem udział w posiedzeniu Zarządu oraz Komisji Rewizyjnej LOT 

Kociewie, które odbyło się w Nowym, 

- 21 stycznia br. wziąłem udział w uroczystym otwarciu bloku operacyjnego Kociewskiego 

Centrum Zdrowia w Starogardzie Gd., 

- 25 stycznia br. wziąłem udział w posiedzeniu komisji Rady Gminy Osiek w związku  

z konieczności regulacji stanu prawnego nieruchomości gruntowych, na których położony jest 

Stadion Miejski w Skórczu, 

- tego samego dnia wziąłem udział w spotkaniu z przedstawicielami m.in. Lasów Państwowych 

i MX Skórcz oraz Gminy Skórcz, dotyczącym budowy i utrzymania ścieżek rowerowych 

(szlaków turystycznych), 

- 27 stycznia br. wziąłem udział w spotkaniu dot. Rządowego Programu Inwestycji 

Strategicznych zorganizowanym przez Związek Gmin Pomorskich, 

- 1 lutego br., wspólnie z Wójtami ościennych gmin, wziąłem udział w spotkaniu  

z Komendantem Powiatowym Policji, które odbyło się na Posterunku Policji w Skórczu, 

- 18 lutego br. wziąłem udział w częściowym odbiorze robót w związku z budową nowego 

budynku Przedszkola Miejskiego w Skórczu, 

- 21 lutego br., na zaproszenie Posła na Sejm RP Kazimierza Smolińskiego, wziąłem udział  

w szkoleniu dotyczącym Rządowego Programu Inwestycji Strategicznych. W spotkaniu wzięli 

również udział przedstawiciele Banku Gospodarstwa Krajowego. Na tym spotkaniu wręczono 

nam również pamiątkowe czeki w związku z dofinansowaniem z Rządowego Funduszu 

Rozwoju Dróg na przebudowę ulicy Konopnickiej i Żeromskiego w Skórczu. Wartość 

dofinansowania to 315 345,00 zł, 

- 22 lutego br. wziąłem udział w spotkaniu z przedstawicielami LLKS Ziemi Kociewskiej 

Skórcz w zawiązku z planowanymi wydarzeniami sportowymi na terenie miasta, 

- 23 lutego br. wziąłem udział w Zgromadzeniu Związku Gmin Wierzyca, 

- 28 lutego br. w Urzędzie Marszałkowskim w Gdańsku podpisałem list intencyjny dotyczący 

współfinansowania przez Gminę Miejską Skórcz budowy obwodnicy Skórcza, 

- tego samego dnia wziąłem udział w posiedzeniu Kapituły Starosty Starogardzkiego w związku 

z wyborem najlepszego sportowca, imprezy i trenera Powiatu Starogardzkiego, 

- 1 marca br. wziąłem udział w posiedzeniu Komisji Gospodarczej Rady Miejskiej w Skórczu, 

- 2 marca br. wziąłem udział w konferencji dotyczącej programu strategicznego dot. mobilności 

i komunikacji, 

- 3 marca br., wspólnie z Przewodniczącym Rady Miejskiej Krzysztofem Czapiewskim, 

Sekretarzem Miasta Wojciechem Wierzbowskim, dyrektorem ZSP, Anną Bielińską oraz 
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Marzeną Partyką, kierownikiem WTZ Caritas Skórcz, wziąłem udział w spotkaniu  

z proboszczem parafii pw. Wszystkich Świętych w Skórczu ks. Dariuszem Ryłką dotyczącym 

organizacji zbiórek i przyjęcia uchodźców z Ukrainy, 

- 7 marca br. wziąłem udział w telekonferencji z Wojewodą Pomorskim, Marszałkiem 

Województwa Pomorskiego dotyczącej sytuacji związanej z napływem uchodźców z Ukrainy, 

- tego samego dnia odbyła się również telekonferencja środowiska samorządowego 

województwa pomorskiego, która również dotyczyła powyższej kwestii, 

- 9 marca br. w Urzędzie Miejskim w Skórczu odbyło się spotkanie z przedstawicielem Klubu 

Sportowego Kociewiak, 

- tego samego dnia wziąłem udział w posiedzeniu Komisji Mieszkaniowej, 

- tego samego dnia odbyła się kolejna telekonferencja z Wojewodą Pomorskim dotycząca 

uchodźców z Ukrainy, 

- 10 marca br., w trybie pilnym, na zaproszenie Starosty Starogardzkiego, wziąłem udział  

w konwencie Prezydenta, Burmistrzów i Wójtów Powiatu Starogardzkiego dotyczącym 

omówienia decyzji Rządu w sprawie zasad finansowania pobytu uchodźców z Ukrainy. 

 

Informuję także, że w okresie sprawozdawczym, jak zwykle, na bieżąco, nadzorowałem 

i koordynowałem zadania realizowane przez pracowników Urzędu Miejskiego i kierowników 

jednostek organizacyjnych.  


